Moscow
In March of 1918 Moscow became the capital. The supreme organs of state power and many central institutions moved to Moscow from Petrograd. It was extremely difficult in the years of the Civil war to see the image of a new city in deserted and unheated Moscow. 

The rapid growth of Moscow's population occurred during the twenties and thirties, in 1931 work began to develop the Master Reconstruction Plan of Moscow, a plan which many people abroad considered to be vain dream. 

The city grew and changed, the streets and squares became wider, the wooden houses at the former outskirts disappeared. But the buildings of cultural and historical value were carefully preserved. 

Today, as ever, the Kremlin with Red Square is the centre of Moscow. Here Moscow began more than eight hundred years ago. The city has grown so vast since, the present and the past are so closely interwoven that one can not embrace it all at once. 

Certain villages, distant country estates have become the new residential areas of Moscow. New dwellings rose not only within the established parts of Moscow but new neighbourhoods took shape in Tyoply Stan, Orekhovo-Borisovo, Yasenevo. 

In the past century Moscow went through the invasion of Napoleon's army that forced all Muscovites to leave their city. Moscow was burned down but was never conquered. Once the enemy was driven away. its inhabitants set about building Moscow anew. 

Nowadays in erecting new buildings, the Muscovites take care to preserve its unique monuments. Its architectural ensembles have been formed over the centuries and each generation added features of its Lime to the appearance of the city. 

The city has thousands of libraries, schools, kindergartens and nurseries, hundreds of clubs and cinemas, dozens of higher educational establishments, theatres, museums and stadiums. 

Neither words nor convincing figures, however, can give a complete idea of what had been done in Moscow. One has to visit Moscow plants and factories, to stroll about its streets and squares, to see its new residential areas. 

The Kremlin is now both a piece of living history and an ensemble of masterpieces of Russian architecture. 

The first thing that meets the eye is the redbrick walls of the Kremlin, reinforced by 20 towers, five of which are also gates. The Kremlin's towers are unique in appearance. Built in 1485, the Tainitsky Tower is the oldest. The highest of them is the Trinity Tower which is 80 metres tall. 

The Bolshoi Theatre was opened in 1825. The theatre seats 2,150. The company has more than 900 members. 

The State Tretyakov Gallery. The gallery's works of Russian fine arts range from unique mosaics and icons of the 11th century to works of contemporary artists. The gallery is named after great Russian Connoisseur Pavel Tretyakov who left his collection as a gift to the nation. It has become one of the most popular places of interest in Moscow since then. 

Перевод текста: Moscow 

В марте 1918 Москва стала капиталом. Высшие органы государственной власти и многих центральных учреждений перемещались в Москву из Петрограда. Это было чрезвычайно трудно в годах Гражданской войны видеть изображение нового города в пустынной и негорячей Москве. 

Быстрый рост населения Москвы произошел в течение двадцатых и тридцатых, в 1931 работа начала развивать План Реконструкции Владельца Москвы, план, который много людей за границей рассматривали, чтобы быть тщетной мечтой. 

Город рос и изменился, улицы и площади стали более широкими, деревянные здания в прежних предместьях исчезли. Но здания культурной и исторической ценности были тщательно сохранены. 

Сегодня, как всегда, Кремль с Красной площадью - центр Москвы. Здесь Москва началась больше чем восемьсот лет назад. Город стал настолько обширным с тех пор, подарок и прошлое так близко вплетены, что нельзя охватить все это сразу. 

Определенные деревни, отдаленные состояния страны стали новыми жилыми областями Москвы. Новое жилье повысилось не только в пределах установленных частей Московских но и новых окрестностей, взял форму в Тиоплай Стэне, Orekhovo-Borisovo, Yasenevo. 

В прошлом столетии Москва прошла вторжение в армию Наполеона, которая вынудила всех Москвичей оставлять их город. Москва была сожжена дотла, но никогда не завоевывалась. Как только враг был отогнан. его жители приступают к построению Москвы снова. 

В настоящее время в установке новых зданий, Москвичи заботятся, чтобы сохранить ее уникальные памятники. Его архитектурные ансамбли были сформированы за столетия, и каждое поколение добавило особенности его Извести к появлению города. 

Город имеет тысячи библиотек, школ, детских садов и детских, сотни клубов и кино, множества университетских учреждений, театров, музеев и стадионов. 

Ни слова, ни убедительные фигуры, однако, не могут дать полную идею относительно того, что было сделано в Москве. Каждый должен посетить Московские заводы и фабрики, прогуливаться о его улицах и площадях, видеть его новые жилые области. 

Кремль - теперь и часть живущей истории и ансамбль шедевров российской архитектуры. 

Первая вещь, которая встречает глаз, - redbrick стены Кремля, укрепленного 20 башнями, пять из которых - также ворота. Башни Кремля уникальны по внешности. Построенный в 1485, Башня Tainitsky является самой старой. Самые высокие из них - Башня Троицы, которая является 80 метров высотой. 

Театр Bolshoi был открыт в 1825. Театр помещается 2 150. Компания имеет больше чем 900 членов. 

Государство Третьяков Голлерай. Работы галереи российских искусств располагаются от уникальных мозаик и изображений 11-ого столетия к работам современных художников. Галерея названа в честь большого российского Знатока Павэльа Третьякова, который оставил его собрание как подарок нации. Это стало одной из самых популярных достопримечательностей в Москве с тех пор.

